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Ministeren for by, bolig og landdistrikters besvarelse af spørgsmål nr. 122 (ULØ, alm. 

del.) Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).  

 

Spørgsmål nr. 122: 

Vil ministeren oplyse, hvor mange flexboligtilladelser der er givet i hver af de kommuner, der har 

indført ordningen? 

 

Svar: 

Det er op til den enkelte kommune at beslutte i hvilket omfang, den ønsker at gøre brug af 

flexboligordningen. Da kommunerne ikke efter gældende ret har pligt til at registrere de udstedte 

tilladelser i Bygge og Boligregistret (BBR), foreligger der ikke aktuelle tal for ordningens anvendelse på 

kommunalt niveau. 

Ministeriet for By, Bolig og Landdistrikter har imidlertid netop gennemført en undersøgelse af 

ordningens anvendelse i de 46 kommuner, som i Landdistriktsprogrammet 2007-2013 blev 

klassificeret som enten yder- eller landkommuner.  

I henhold til undersøgelsen havde de adspurgte kommuner frem til årsskiftet samlet modtaget 500 

ansøgninger og foreløbigt udstedt 384 tilladelser. Undersøgelsen er vedlagt til udvalgets orientering. 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

Carsten Hansen 
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